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VRAGEN van GroenLinks van de heer M.T. Gijsbertsen betreffende mededelingen 
van informateur Remkes in de media.
(Binnengekomen: 15 november 2012).

Op 19 oktober j.l. deed informateur Remkes via RTV Noord melding van 
'tegenvallers' die optelden tot een bedrag van 28 miljoen euro. In hetzelfde interview 
beweerde Remkes dat geen alternatieven voor de Regiotram zouden zijn onderzocht. 
Zoals u weet is dat wel degelijk gebeurd. De onderzochte alternatieven betroffen 
onder meer het busknopenmodel, het treinmodel en het dubbelgeledebussenmodel.

Beide mededelingen hebben de GroenLinks-fractie verbaasd en leiden tot de volgende 
vragen aan uw college.

1. Is de mededeling van informateur Remkes juist dat er sprake is van nieuwe 
tekorten van 28 miljoen euro?

2.Zoja, waarom is de raad daar niet over geïnformeerd voordat de informateur 
hiervan melding maakte in de media? En hoe is het mogelijk dat al een week na de 
presentatie van de begroting sprake is van tegenvallers van 28 miljoen euro?

3.Zijn informateur Remkes en informateur Tichelaar op de hoogte gesteld van de 
onderzoeken naar alternatieven voor de Regiotram? Zo nee, waarom niet en is het 
college bereid de informateurs deze informatie alsnog toe te doen komen? 


